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Jeg har forstået gennem radioen at solenergi skal være for alle, det har jeg 
efterlyst i lang tid hos Seas-nve.
Jeg vil derfor gerne hvornår vi kan forvente et lovforslag, der ikke re alt for 
kompliceret at administrerer?

Fordyrende mellemled frabedes?
Jeg har lige hørt i P4 at lejere skal kunne udnytte solceller på samme betingelser 
som ejere? så langt så godt.
At det skulle blive dyrere at opkræve og afregne el, forstår jeg slet ikke, det 
skal selvfølgelig ske som hidtil mellem kunden og seas-nve. 
med egen måler.
Boligselskaberne skal jo selvfølgelig ikke tjene på solenergi? til lejerne.
Jeg går ud fra at der bliver opført nogle større anlæg rundt omkring, foreks. 
ovenover parkeringsanlæg, der hvor lejerne bor, og har hver sin parkeringsplads, 
sådan gør man i Tyskland og i Italien. her kan hver enkelt lejer så koble sig på, 
akkurat som ejere med solceller på taget.
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